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Medborgarforslag gallande omsorg for äldre 

Jag vill föreslå att Stadsdelsnämnden tar upp frågan om djur och särskilt katt på 
äldreboenden. Jag önskar att de som söker särskilt boende på Södermalms 
äldreboenden ska kunna få välja att bo på en avdelning med katt eller på en 
djurfri avdelning. 

Många boende har haft djur i sitt tidigare liv och vill även fortsättningsvis ha 
kontakt med djur. Det kan vara äldreboendet självt som tar initiativ till att 
skaffa en katt men det kan också vara så att man tillåter den enskilda personen 
att ta med sig sin katt till äldreboendet. 

En lämplig katt gör att såväl boende som personal kan tycka att "det känns som 
hemma". Man har någon att prata till och prata om. De boende blir aktiverade 
också därigenom att det är vanligt att gå och titta i korridoren var katten finns 
eller böja sig ner för att klappa katten. 

Motargumentet är att det finns allergiska personer som inte tål djur. Det har 
dock visat sig att de äldreboenden som har katt har kunnat lösa allergifrågan 

·genom att ha en djurfri avdelning och andra åtgärder som att hålla katten inlåst 
i ett rum om det t.ex. kommer ett allergiskt barnbarn på besök. 

För - och nackdelar med katt på äldreboende har jag beskrivit i bifogade 
rapport "Katt på äldreboende" efter att ha intervjuat 29 äldreboenden som har 
eller har haft katt. Samspelet mellan de boende och katt samt personalens 
synpunkter och kännedom om kommunala bestämmelser har tagits upp i 
rapporten. Sammantaget är intrycket att katter på äldreboenden ger ett stort 
mervärde för såväl boende som personal. 
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